
Interpelácia č. 150/2016   
 

 
10. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 12.12.2016  
 
 
JUDr. Pašková: 
Ozvali sa mi dvaja ľudia z Ulice Berehovskej, tej časti severnej, časti Berehovskej, tam, že je 
za tou kotolňou je vraj predaný nejaký pozemok nejakým súkromníkom. On to aj bol 
súkromný pozemok, to nebol mestský pozemok a ľudia sa boja, žeby sa tam neurobila nejaká 
krčma alebo niečo podobné. Takže, či mesto bude mať na to nejaký vplyv, aby tá budova 
nebola nejako vysoká alebo aby to nebránilo tým ľuďom. Len toľko, neviem, jak to 
v skutočnosti je. Ozvali sa mi ľudia, že majú strach, že sa tam postaví niečo veľké. To je tam 
jedine, kde sa deti chodia sánkovať a tam z toho kopca.  
 
PhDr. Čižmár: 
Čo sa týka Ulice Berehovskej, takúto informáciu zatiaľ nemáme, že sa tam chystá 
vybudovanie nejakého zariadenia, ale predpokladám, že ak sa tento pozemok bude nejakým 
spôsobom riešiť, tak bude predmetom aj rokovania oddelenia a komisie výstavby. To 
znamená, oddelenie výstavby túto informáciu poskytne členom  komisie, aby sa mali 
možnosť k nej vyjadriť, resp. aby mohli o nej informovať potom ďalej aj verejnosť.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
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